

會務報告 Announcements 04-04-2021

1. 今天（4月4日）是復活節。祝大家復活節快樂！今天也是聖餐主日。讓我們一同記念主。

Happy Easter to everyone! Today is also a communion Sunday. Let's remember the Lord together.

2. 今天（4月4日）下午5點開始我們將有一個浸禮聚會。屆時會安排現場Zoom (ID:2833905153; Passcode:392766) 直播，歡迎大家參加。

We are going to have a Baptism ceremony this afternoon (4/4) which will be broadcast through Zoom (ID:2833905153; Passcode:392766), starting from 5:00pm. Everyone is welcome to join.

會務報告 Announcements 04-04-2021

3. 我們將於4月11日的主日舉行“主日歡慶聚會”來歡迎近來加入我們教會聚會的新朋友們。

We are going to have a Celebration Sunday Service on April 11 to welcome new friends who joined our church gatherings recently.

4. 本週二（4月6日）晚上7點有長執同工會。

We are going to have an ED board meeting on coming Tuesday (4/6) at 7:00pm.

5. 在接下來的每個週三晚上，7:30pm-9:00pm，我們將有教會的禱告會。歡迎大家參加。

We are going to have church prayer meeting on the following Wednesdays, 7:30pm-9:00pm. Everyone is welcome to join the prayer meeting.

會務報告 Announcements 04-04-2021

6. 教育事工提供新的課程，幫助大家認清網路世代產生的現象。孩子們沉溺在電子遊戲，電子訊息的世界，真假難分，價值混淆，但往往又無法自拔，耗損生命，甚至造成迷失，受傷，生命扭曲脫序的情形。

這個課程，教我們如何以聖經真理，來面對E世代的挑戰，以幫助迷途中的年輕人。若需要課程其它訊息，請聯絡陳珣瑩姊妹。

The Ministry of Education provides a new course to help everyone recognize the phenomenon of the Internet generation. Young people indulge in the world of electronic games, activities, messages...

Sometimes they get hurt, confused, or lost in the online world.

This course will teach us how to face the challenges of the E generation and help them with biblical truth.

For more information, please contact sister Hsunying Chen.

認知網路世代，幫助脫序受傷的孩子 **Internet Gaming Disorder**

講員： Quon Kwan

開課日期： 4/9/21 ~ 4/30/21 (連續四週)

上課時間： 星期五晚上 8 : 00 ~ 9 : 30

上課對象： 凡願意認知網路世代新問題，願意以聖經真理
幫助因網路脫序而受傷的孩子

上課方式： 英文授課，雙語互動 (中，英文)

Speaker: Quon Kwan

Class Date: 4/9/21 ~ 4/30/21 (4 consecutive weeks)

Class Time: Friday , 8:00 ~9:30 pm

Audience: For those who are willing to learn about the new problems of the Internet generation and are willing to help children out of Internet Gaming Disorder with Biblical truth.



Zoom ID: 283- 390-5153

Passcode: 392766

For more information, please
contact Hsunying Chen 陳姊妹
(text 240-702-6921)

會務報告 Announcements 04-04-2021

7. 本週“2-1-1 讀經計劃”：從本週三（4月7日）開始查考雅各書；背誦經文是雅各書1:18“他按自己的旨意，用真道生了我們，叫我們在他所造的萬物中好像初熟的果子。”每日閱讀經文是耶利米書6-10章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will begin to study James on this Wednesday (4/7). Bible memory verse is James 1:18 "He chose to give us birth through the word of truth, that we might be a kind of firstfruits of all he created." Daily Bible reading: Jeremiah 6-10.